
ZAPISNIK  

 

          52. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta u 

Rijeci održane 28. svibnja 2018. godine u prostoriji 380, s početkom u 13,30 sati. 

 

          Prisutni: predstavnica Katedre za obrazovne znanosti i predsjednica Odbora doc. dr.sc. 

Nataša Vlah, predstavnik Uprave Fakulteta izv.prof.dr.sc. Željko Boneta, predstavnica stručne 

službe Daniela Uzelac, dipl.oecc, vanjska suradnica Ivana Jurjević Jovanović, magistra 

primarne edukacije, vanjska suradnica Jasna Šverko, magistra edukacijske rehabilitacije, 

predstavnica Katedre za metodiku humanističkih znanosti i umjetnosti doc. dr. sc. Maja Opašić, 

predstavnica Katedre za metodiku nastavnih predmeta prirodnih i društvenih znanosti 

doc.dr.sc. Biljana Trajkovski predstavnica Studentskog zbora Helena Hastor,  

 

Zapisnik je pripremila: izv. prof. dr. sc. Nataša Vlah 

 

          Sjednicu je sazvala predsjednica Odbora doc. dr.sc. Nataša Vlah, predloživši sljedeći 

dnevni red:  

Dnevni red:     

1. Usvajanje Zapisnika 51. sjednice 

2. Plan procedure provođenja studentskih evaluacija kvalitete nastave za ljetni semestar 

akademske 2017./2018. Godine 

3. Razno 

 

 

Zaključci 52. sjednice:  

 

Ad 1)  Dnevni red je prihvaćen te je Zapisnik 51. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 2) Dogovoreno je da će se u provođenju studentske evaluacije krenuti od zadnjeg tjedna 

nastave te da će predsjednica Odbora i ISVU koordinatorica činiti užu radnu skupinu za 

praćenje tijeka evaluacije i utvrđivanje potrebe eventualnog produljavanja termina otvorenosti 

evaluacije. Dogovoreno je da će predstavnici Katedri, kao i predsjednica Odbora zasebno 

putem e-pošte podsjećati sve nastavnike da animiraju student za pristupanje evaluaciji u što 

većem broju. Sa studentskom predstavnicom je planirano animiranje studenata putem 

predstavnika godina Studentskog zbora. Također, predsjednica odbora i predstavnik uprave će 

izraditi i isprintati plakate u boji za animiranje i informiranje studenata o evaluaciji, što 

prethodnih godina nije bilo praksa.  

 

Ad 3)  Nije bilo prijedloga, ali je jednoglasno konstatiran prijedlog da se evaluacije uvedu od 

sljedeće godine svaki semestar, umjesto dosadašnje prakse svaki drugi semester.  

. 

                                                                                                                    Predsjednica 

Odbora: 

                                                                                                        izv. prof. dr. sc. Nataša 

Vlah 

 
 


